
ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV OŠ dr. Franja Žgeča v šolskem letu 2024/2025,  

ki je bila v sredo, 9. oktobra 2024, ob 16.30 uri v knjižnici šole.  

 

 

Prisotni: Renata Štebih – 1. a, Barbara Vindiš Bratušek – 2. b, Rok Krušič – 3. a, Dominik 

Kukovec – 3. b,  Dušanka Petrovič – 4. a, Andreja Horvat Krajnc – 4. b, Marija Kovačec – 5. 

a,  Katja Zorli Leben – 5. b, Branka Slodnjak – 6. a, Danijel Železnjak – 7. a, Ozmec Gracer 

Janja – 8. a, Janez Jakopin – 9. a, Nataša Pihler Brumen – 9. b, Sanja Florjanič - Balončki,  

Boris Vuk – Bibe, Drago Belovič -  Pikapolonice, Žan Kristl - Žabice in Iztok Hrastar – ravnatelj 

OŠ.  

Opravičeno odsotna: Roman Vnuk – 2. a, Alenka Vnuk – Zajčki 

Neopravičeno odsoten: Stanislav Ciglar– Sončki, 

 

Dnevni red: 

1. Predstavitev LDN za šolsko leto 2024/2025 (vrtec, šola). 

2. Pobude, predlogi, vprašanja. 

 

 

K 1. točki  

Predsednik Sveta staršev gospod Jakopin je pozdravil prisotne ter zaželel dobrodošlico novim  

članom. 

Predstavil je dnevni red. Povedal je, da so člani skupaj z vabilo prejeli predlog LDN za vrtec in 

šolo. Besedo je predal gospodu ravnatelju. 

Gospod ravnatelj je pozdravil člane Sveta staršev. Predstavil je cene likovnega materiala po 

razredih za šolsko leto 2024/2025, ki jih je pripravila učiteljica likovne umetnosti. Cena 

likovnega materiala za 4. in 5. razred je 13. €,  za 6. – 9. razred 9. €. 

 

1. SKLEP 

Člani Sveta staršev so soglasno sprejeli sklep, da se strinjajo s ceno likovnega materiala 

za šolsko leto 2024/2025 

 

Gospod ravnatelj je predstavil cene obrokov šolske kuhinje: 

  

 stara cena nova cena  

malica učenci 0,90 1,10 sklep ministra 

kosilo 1. – 5. razreda 2,50 2,64  

kosilo 6. – 9. razred  2,70 2,83  

zajtrk 0,50 0,53  

 

Tržne cene obrokov šolske kuhinje: 

 

 stara cena nova cena  

malica učenci 0,97 1,10  

kosilo  3,54 3,69  

zajtrk 0,60 0,60  

sadje 0,19 0,19  

 



Gospod ravnatelj je povedal, da morajo člani Sveta staršev na seji izbrati tri predstavnike - člane 

šolskega sklada. Predlagani so bili gospa Katja Zorli Leben, gospod Rok Krušič in gospod 

Dominik Kukovec.  

 

2. SKLEP 

Člani Sveta staršev so soglasno potrdili nove člane šolskega sklada gospo Katjo Zorli  

Leben, gospoda Roka Krušiča in gospoda Dominika Kukovec. 

 

Gospod ravnatelj je povedal, da je naša šola na seznamu za namenitev dela dohodnine za 

donacije. Starše bo šola obvestila o tem, da lahko namenijo del dohodnine za šolski sklad naše 

šole.  

 

Šola bo organizirala novoletni bazar, v tem mesecu bo v sklopu Rdečega križa potekal  v centru 

Mercator na Ptuju, projekt Drobtinica, kjer bomo zbirali prispevke za našo šolo 

 

Gospod predsednik je povedal, da mora šola pripraviti plan uporabe sredstev iz šolskega sklada. 

 

Gospod ravnatelj je povedal, da je prednostna naloga vrtca Tu, kjer sem doma, radi skupaj 

beremo. V zgodnjem otroštvu je zelo pomembno branje, spoznavanje slikanic in knjig.  

 

Gospod Kukovec je vprašal, če bo za skupino Pikapolonice organiziran tabor na Arehu.  

 

Gospod ravnatelj je povedal, da še čaka eno ponudbo, nato se bo odločilo kje bo organiziran 

tabor.  

Gospod Kukovec je vprašal glede noči v vrtcu, saj tega ni zasledil v LDN. Starši so predlagali, 

noč v vrtcu za  skupino Sončki.  

Pobudo bo gospod ravnatelj prenesel zaposlenim v enoti vrtec 

Gospod ravnatelj je povedal, da bodo e - naslovi članov Sveta staršev objavljani na spletni strani 

šole, tako se lahko starši obrnejo na predstavnika staršev z raznimi vprašanji.  

 

3. SKLEP  

Člani  Sveta staršev so se seznanili z predlogom LDN OŠ dr. Franja Žgeča Dornava za 

enoto  vrtca  za šolsko leto 2024/2025. 

Sklep je bil soglasno potrjen. 

 

Prioritete v šolskem letu 2024/2025 so varno v digitalnem svetu in razvijanje digitalnih 

kompetenc, dvig bralne pismenosti v vseh razredih pri vseh predmeti, formativno spremljanje 

v vse razrede in pri vseh predmetih in postopno uvajanje razširjenega programa Rap. Tekom 

leta se bodo uvajale nove dejavnosti. 

Za. 7 in 8. razred so že potrjena soglasja za  izvedbo tabora Soča in na Pohorju. V 4. razredu bo 

izveden tabor na Arehu. V 5. razredu bo LŠVN  izvedena v Simonovem zalivu. 

Obvezni izbirni predmeti ostajajo tako kot prejšnje šolsko leto. Folklorni krožek bo uveden, če 

bo tekom leta dovolj prijav.  

Izveden je že bil kulturni dan, jutri bo izveden športni dan.  



Naša šola bo sodelovala z osnovno šolo iz sosednje hrvaške  v projektu Branje brez meja.  

Po potrditvi LDN za šolo in vrtec na seji Sveta zavoda, bo LDN objavljen na spletni strani šole.  

 

Gospod ravnatelj je povedal, da lahko vsi učenci vozači, če nimajo  avtobusa takoj po pouku, 

tudi 9. razred, ostanejo v šoli. 

Gospa Slodnjak je povedala, da iz krajev, (Slomi, Brezovci, Prerad) učenci vsak dan čakajo 

avtobus najmanj eno uro in 20 minut lahko tudi do 2 uri. Starši se obremenjujejo kako bodo 

njihovi otroci prišli domov. Predlagala je, da bi učenci vozači imeli posebej prostor za čakanje, 

mogoče knjižnica, ne pa skupaj z učenci I. VIO. Starši so v stiski glede prevozov, ker se sami 

organizirajo glede prevoza otrok domov. S tem ko  vozijo učence sami domov, pa zmanjšujejo 

število otrok, ki čakajo na avtobus in s tem potrebo po avtobusni liniji.  

Gospod Kukovec je povedal, da je avtobusna linija Ptuj - Dornava – Lasigovci - Ormož linija, 

ki nima smiselnega voznega reda,  agencija pa je tista, ki določa linije. Občina je na pobudo 

staršev organizirala dodatnega prevoznika, ki učence zjutraj vozi v šolo. Za prevoze, ki se sedaj 

izvajajo, tudi ni primernih avtobusnih postajališč. S strani občine je bilo za prevoze učencev to 

šolsko leto maksimalno  narejeno. Občina se dogovarja o možnosti dodatnega prevoza domov 

za linijo Dornava-Lasigovci. Predlagal je, da bi imeli učenci standardno vsak dan pouk do 13. 

ure.  

Starši so se pogovarjali o možnostih prevozov in organizaciji pouka.  

Gospod ravnatelj je povedal, da urnika v šoli ne moremo spreminjati.  

Gospod predsednik je predlagal, da bi preverili, koliko učencev je takšnih, katere dneve in 

koliko časa čakajo na prevoz.  

Člani so predlagali, da se naredi seznam učencev vozačev za omenjeno linijo. 

Gospod predsednik je predlagal, da naj starši zberejo seznam do 17. 10. 2024 za problematične 

linije, koliko je učencev, čas in kateri razred.  

Gospa Slodnjak je vprašala glede časa, ki ga imajo učenci na voljo za  kosilo. Učenci končajo 

s poukom ob 12.40, večina razredov imajo istočasno kosilo, v 20 minutah bi tako morali vsi 

prevzeti in zaužiti kosilo.  

Gospod ravnatelj je povedal, da bo predlagal, da gredo vozači na kosilo prej.  

Gospod Kukovec je vprašal, zakaj se ne izvaja v 3. razredu  enodnevni tabor na Polenšaku.  

Gospod ravnatelj je povedal, da šola sodeluje z društvom gospodinj Dornava.  

Člani so predlagali, da bi lahko športni dan izvedli kot pohod po občini Dornava. 

Gospod Kukovec je omenil jutranje varstvo, otroci še vedno gledajo televizor, tega je letos 

bistveno manj, vendar je še vedno občasno. V popoldanskem varstvu bi naj bilo tudi več 

poudarka na domačih nalogah. 

Gospod ravnatelj je povedal, da se bo o količini domačih nalog pogovoril z učitelji.  

 

 

4.SKLEP 

Člani  Sveta staršev so se seznanili z predlogom LDN OŠ dr. Franja Žgeča Dornava za  

šolo za šolsko leto 2024/2025. 

Sklep je bil soglasno potrjen. 

 

 



K 2. točki  

 
Člani so predlagali izdajo položnic v e-obliki, kakor tudi  e-odjavo odsotnosti v enoti vrtec.  

Gospod ravnatelj bo to možnost preveril pri gospodu računalničarju.  

Gospod Kukuvec je vprašal zakaj ni peskovnika.  

Gospod ravnatelj je povedal, da peskovnika ne bo, na tem mestu bo urejena učilnica na prostem.  

Gospod Kukovec je vprašal glede treh predšolskih  otrok v skupini Sončkih,  ki še vedno niso 

v skupini Pikapolonic. 

Gospod ravnatelj je odgovoril, da v tem šolskem letu tudi v skupini Pikapolonic otroci počivajo. 

V skupini Sončkov pa z temi tremi otroci vzgojiteljica dela individualno njihovi starosti 

prirejeno.   

 

Gospa Štebih je povedala, da bi starši skupaj z otroci želeli še več dejavnosti, ugotavljamo pa, 

da so otroci vedno bolj utrujeni.  Kaj predlaga stroka? 

 

Gospod ravnatelj je odgovoril, da stroka poskuša poslušati otroka in se prilagoditi.  

 

Gospa Slodnjak je omenila, da je v programu Lopolis večkrat napaka glede urnika, ter da bi bili 

na šoli pazljivejši glede ur, ki učencem odpadejo.  

 

Gospod predsednik je povedal, da gospod Ozmec ni več predstavnik staršev v Svetu staršev in  

da ne želi biti predstavnik Sveta staršev v Svetu zavoda, zato mora Svet staršev predlagati 

drugega predstavnika v Svet zavoda. Predlagan je bil  gospod  Rok Krušič. 

 

5. SKLEP 

Predstavnik Sveta staršev v Svetu šole  je  gospod Krušič Rok.  

Člani so sklep soglasno potrdili. 

 

Gospod predsednik se je zahvalil za izčrpen pogovor. 

Seja je bila zaključena ob 18.10  uri. 

 

Delovodnik št. 900-2/2024-4 

 

 

Zapisnik pisala:                                                                             Predsednik Sveta staršev: 

Mira Vesenjak                                                                                       Janez Jakopin                                                              

                                                                                                                                                                          

PRILOGA: podpisna  list 


